
Interpellation av Fredrik Ahlstedt (M) till kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling (S) 
angående ordningsvakter  
 
 
 
I Upsala Nya Tidning den 5 februari 2019 säger kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling 
att Uppsala kommun utökar de kommunala ordningsvakternas tjänstgöringstid. Pelling 
nämner att ordningsvakterna kommer att patrullera i Uppsala city fyra timmar extra per dag. 
Moderaterna har längre varit pådrivande för att öka tryggheten i Uppsala och är positiva till 
fler ordningsvakter, under utökade tider och på ett utökat geografiskt område. Vi motionerade 
redan i februari 2016 om att det skulle framarbetas en trygghetsplan för Uppsala kommun. 
De senaste åren har den upplevda otryggheten i Uppsala dessvärre eskalerat vilket vi ser 
mycket allvarligt på. Moderaterna ser ordningsvakter och trygghetskameror som en viktig del 
i att uppsalaborna ska känna sig trygga i Uppsala igen. Det är viktigt att de åtgärderna sker i 
samarbete med fastighetsägarna, då många av butikerna och galleriorna i city har egna 
vakter. Det behövs ett helhetsgrepp och samverkan för att det ska fungera så smidigt som 
möjligt i dialogen och fördelningen av område och arbetsuppgifter där emellan.  
 
 
Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga ansvarigt kommunalråd från den styrande 
minoriteten:  
 
- När utökas ordningsvakternas tjänstgöringstid?  
- Hur ser planen ut för att samarbeta med fastighetsägarna kring ordningsvakter?  
- Avser ni ytterligare utöka antalet ordningsvakter samt de tider och område som de får 

patrullera?  
 
 
 
 
 
Fredrik Ahlstedt (M)  
Uppsala den 19 februari 2019 
 
 


